
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 01/04/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 

 

ΘΕΜΑ: «Άλυτο παραμένει το πρόβλημα με τα αδέσποτα στο προαύλιο του 
Νοσοκομείου Χανίων» 

 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Προβληματίζει η κατάσταση με τα αδέσποτα στο Νοσοκομείο Χανίων, ένα ζήτημα που 
τείνει να γίνει χρόνιο. Πρόκειται για μικρή αγέλη 5 – 6 σκύλων, κάποτε οικόσιτων, που 
ασυνείδητοι εγκατέλειψαν στο προαύλιο του Νοσοκομείου. Τα ζώα αυτά προκαλούν  
ανησυχία σε επισκέπτες, αφού περιφέρονται ελεύθερα στους εξωτερικούς αλλά και σε 
εσωτερικούς χώρους του ως άνω νοσηλευτικού ιδρύματος, ενώ έχουν καταγραφεί και 
περιστατικά επιθέσεών τους σε πολίτες. Το ζήτημα είναι ήδη γνωστό στον Δήμο 
Χανίων, καθώς, την απομάκρυνση των εν λόγω σκυλιών έχει αιτηθεί με έγγραφό της η 
Διοίκηση του Νοσοκομείου, εφόσον, σύμφωνα με το Νόμο, αρμόδιος για την διαχείριση 
των αδέσποτων ζώων είναι ο εκάστοτε Δήμος. Αξίζει να επισημανθεί, όμως ότι, ο Δήμος 
Χανίων δεν διαθέτει ακόμα σχετικό καταφύγιο για αδέσποτα ζώα και ως εκ τούτου, είναι 
πολύ δύσκολο να βρεθεί οριστική λύση στο ανωτέρω πρόβλημα. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε για να συνδράμετε τον Δήμο Χανίων, ο 
οποίος αδυνατεί, ως φαίνεται, να αντιμετωπίσει το ανωτέρω φλέγον ζήτημα 
απομάκρυνσης των ως άνω κυκλοφορούντων αδέσποτων ζώων στο προαύλιο του 
Νοσοκομείου Χανίων; 
 

2. Προτίθεσθε να χρηματοδοτήσετε επαρκώς τους Δήμους της χώρας, ώστε να 
προχωρήσουν το συντομότερο, είτε στην δημιουργία χώρων διαμονής και περίθαλψης 
αδέσποτων ζώων, είτε σε βελτίωση όποιων εκ των προηγουμένων χρειάζονται 
αναβάθμιση και συντήρηση; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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